
Sammanfattning från pensionärs rådet den 12 april 2024 

Info från kommunstyrelsen , Lena Sjötoft. 

• Budgetarbetet pågår, är ett omfattande arbete som ska vara klart den 17 juni.  
Kommer att bli en tight budget, är dock viktigt att kärnverksamheterna fungerar. 
Kommer att vara tufft i ca 2 år. 

• Medborgarinitiativ fungerar inte så bra, det händer inte så mycket med de förslag 
som kommer in. Man kommer att se över det och till hösten kommer ett nytt 
förslag att presenteras. 

• Kris och beredskapsplanen ska göras om. 
• Ny kommundirektör: Jon Åström Gröndal. 
• Ny chef för byggnadstekniska avd : Nina Eliasson. 

Info från socialförvaltningen, Anette Wiksten Åhl. 

• SiS behandlingshem ska ses över enligt beslut av regeringen. 
• Arbete pågår med åtgärder pga budgetunderskottet. Konsult Ensolution är 

anlitade för att hjälpa till med frågan. Styrgrupper och arbetsgrupper. Kommer att 
bli förändringar i verksamheterna, men vi vet ännu inte på vilket sätt. 

• Antalet SÄBO platser är minskat och Hedgården är tömt. 
• Personaltätheten på SÄBO ses över, ska göras vårdtyngdsmätningar. 
• Anhörigcenter på Enen ska inte flyttas. 

Multiaktivitetshuset, info av processledare Malin Nyström. 

• Huset på 20000kvm beräknas stå färdigt 2028. Ska innehålla kultur, sport och 
fritid. Vara en mötesplats för alla. Föreningarna är viktiga för planeringen och alla 
föreningar kommer att bjudas in till Workshops till hösten. 

• Man kan få mer info om multiaktivitetshuset på Reform. 

Halkbekämpning, info av driftsingenjör Magnus Sundin. 

• Får info om snöröjning, kriterier 1-4. Sandning och varför det ibland inte är sandat 
på trottoarerna, beror på att bilar står parkerade så att man inte kommer åt 
trottoarerna med traktorn. All snöröjning och sandning sker med traktorer.  

• Skador och gropar finns i vägarna på många platser. De kan inte lagas förrän det 
blir plusgrader.  

• Magnus poängterar att det är mycket viktigt att felanmäla sådant som 
uppmärksammas och det går bra att ringa och maila, info finns på kommunens 
hemsida. Finns även en app. 

Detta är en kortfattad sammanfattning av mötet, skrivet av Marit Edèn 


